
  

雲林監獄於 103 年 05 月 06 日辦理收容人母親節面對面懇親活動 

Yunlin 103 years in prison on May 6 transact face to face with inmates Mother's Day Family Reunion Activities 

  

典獄長親臨會場致詞勉勵                          

Speech encouraged the warden at the venue 

家庭及衛生教育專題演講雲林縣郭前教育局長清江先生          

Family and health education lectures Education Secretary Mr. Guo Qing Jiang Yunlin County ago   

      

       蕭典獄長至會場關懷情形                    

Xiao warden to the venue care situations 

收容人全家福合影情形                                     

Inmates family portrait photo case 

雲監於 103 年 5 月 6 日上午辦理母親節面對面懇親會活動，讓同學在母親節前夕能與家屬面對面相處，紓解思親之情，希

望能藉親情感召，激勵收容人改悔向上。為落實推動矯正機關家庭支持方案，與更保協會合辦邀請雲林縣郭前教育局長清

江先生蒞監實施家庭及衛生教育專題演講。本活動計有收容人 181 家屬 379 名參與。活動中典獄長蕭山城典獄長親臨會場

關懷，本監副典獄長、秘書、戒護科長、政風主任、教化科長及管教同仁皆全程參與蒞臨會場每個角落關懷勉勵收容人並

向家屬致意。本監教化科擴大辦理本活動撥放生命教育及合唱團比賽影片、送感恩卡、收容人合唱感謝你的愛、收容人全

家福合影的活動，懇親會場中收容人抱著自己的小孩，握住親人的雙手話家常，場面充滿溫馨感人的氣氛，十分感動，懇

親活動於上午 11時結束。 

Cloud 103 years in prison on May 6 am face to face Mother's Day Family Reunion will conduct activities for the students face to face on the 

eve of Mother's Day along with their families, to relieve the feelings of loved ones, hoping to borrow the family influence, motivate inmates 

repent upward. In order to implement corrective authorities to promote family support programs, and more insurance association organized 

to invite the former Education Secretary, Mr. Qingjiang Guo-hand monitoring the implementation of Yunlin County family and health 

education lectures. The program of activities has 181nmates, 379 families participate. Xiaoshan city warden warden activities at the venue 

caring, deputy warden of the prison, secretary, quit nursing chief, director of government ethics, education director, and discipline 

colleagues are involved throughout every corner of the venue caring encouraged to visit inmates to pay tribute to their families. The prison 

educate families handle the expanding activities of broadcasting life education and choir competitions videos, send Thanksgiving card, 

inmates chorus thank your love, family portrait photo activities inmates, inmates Family Reunion venue holding his child, holding talking 

about family relatives hands, the scene is full of heartwarming atmosphere, very moved, family Reunion activities at 11:00 ended. 


